
ZÁPIS ze schůze Náhradního XXXVI. Shromáždění delegátů Stavebního 
bytového družstva Venkov, Šenov u Nového Jičína, Dukelská 253, 742 42, 
konané dne 24.6.2025 v restauraci Máj, na ulici Vančurova 703, Nový Jičín

1. Zahájení Náhradního XXXVI. SD

Předsedkyně představenstva přivítala všechny přítomné na náhradním 
XXXVI. Shromáždění delegátů stavebního bytového družstva Venkov, 
konaného dne 24.6.2025 v restauraci Máj na Vančurově ulici 703 v Novém 
Jičíně.

2. Schválení programu jednání

ČAS: Přítomno: 13

Předsedkyně seznámila delegáty s návrhem pořadu jednání dle programu, 
který obdrželi s pozvánkou v tomto znění:

Program:

3. Volba orgánů schůze
a) řídící schůze
b) jmenování zapisovatele a volba dvou ověřovatelů zápisu

4. Zřízení mandátové komise a její volba
5. Zpráva mandátové komise  
6. Zřízení návrhové komise a její volba
7. Zřízení volební komise a její volba
8. Zpráva o činnosti představenstva za rok 2024
9. Zpráva kontrolní komise za rok 2024
10. Zpráva o hospodaření za rok 2024, schválení záměru střediska ostatního hospodářství

na rok 2025 v oblasti programového vybavení
11. Převod zisku z pronájmů nebytových prostor střediskům bytového hospodářství za rok

2023 a 2024 do dlouhodobé zálohy na opravy a investice 
12. Volba členů a náhradníků představenstva družstva
13. Volba členů a náhradníků kontrolní komise
14. Zpráva volební komise
15. Zpráva návrhové komise
16. Usnesení náhradního XXXVI. Shromáždění delegátů



17. Diskuse
18. Závěr

Předsedkyně následně zahájila rozpravu. 

1. Marie Kohoutová žádala předsedajícího o předložení aktuálního a platného 
seznamu delegátů dle čl. 68 odst. 6

2. Marie Kohoutová žádala předsedajícího o sdělení, zda byla pozvánka na toto 
shromáždění zaslána všem delegátům dle čl. 66 odst. 10 Stanov. Současně 
žádala o předložení dokladu o odeslání těchto pozvánek.

3. Mariek Kohoutová námítala, že nebylo prokázáno řádné zaslání pozvánek 
všem delegátům 15 dnů před konáním náhradního XXXVI. Shromáždění 
delegátů. Došlo k porušení čl. 67 odst. 10 ve spojení s čl. 66 odst. 10 Stanov. 
Tato námitka má vliv na platnost celého jednání, označila toto shromáždění za 
neplatné a požadovala stanovisko právního zástupce.

4. Marie Kohoutová se dotazovala, zda-li může dostat kopi zprávy 
představenstva.

5. Marie Kohoutová se dotazovala proč není zpráva představenstva jako příloha
k pozvánce.

6. Marie Kohoutová námítla, že v zápise loňského roku v čase20.06 hodin p. 
Mgr. Jančík vznesl dotaz jaký je stav nedělitelného fondu. Paní Buchtová, členka
představenstva, sdělila, že se každý rok převádí cca 100 tisíc. Paní Orlitová, 
účetní družstva, sdělila, že to neví, ale bude mu dodatečně sděleno. Toto 
nebylo učiněno dodnes. Nerozdělený zisk 2024 ―› 2,7 mil.

7. Mária Švehlová žádala informace, kdo připravil podklady k hospodaření na 
Shromáždění delegátů.

8. Mária Švehlová se dotazovala, kde jsou uvedeny zisky ze správy SVJ? Čím je 
daná vyšší spotřeba elektřiny? V roce 2021 a 2022 činila spotřeba cca 19 tisíc, v 
roce 2023 a 2024 činila spotřeba 55 tisíc. To stejné spotřeba plynu. V roce 2021 
a 2022 činila spotřeba 17 tisíc Kč, v roce 2023 59 tisíc Kč a v roce 2024 28 tisíc.

9. Mária Švehlová žádala o zpřístupnění podkladů k hospodaření, vč. Účetní 
závěrky a výkazů.



10. Marie Kohoutová se dotazovala, zda-li může být osvětleno, jak je tvořen zisk
a následně převod do nedělitelného zisku? Chybí v hospodaření.

11. Marie Kohoutová se dotazovala na přehled fondu nedělitelného zisku za 
minulé roky. Jaký je momentální stav.

12. Marie Kohoutová se dotazovala pro výběr SW SBD: Proč není dle směrnice 
č. 4 čl. 3 

- min. 3 CN

- proč chybí CN firem v našem okolí

- dotyčný SW je doporučen na netu pro 1500 až 6000 družstevníků.

My jsme male družstvo, měla by být jiná CN – levnější +  reference

13. Mária Švehlová se dotazovala jaká je cena za servis a za aktualizace SW. 
Cena 570 tisíc Kč je s DPH nebo bez?

14. Mária Švehlová se dotazovala čím je dáno, že jediné středisko č. 138  
dostane v roce 2024 vyplaceno méně. Ostatní střediska dostanou vyplaceno 
stejně nebo více.

15. Marie Kohoutová podala námitku proti hlasování o všech kandidátech, u 
nichž nebyl předem nebo při jednání předložen jednozančný a ověřitelný 
souhlas s  jejich kandidaturou. Požadovala, aby každý kandidát prokázal svůj 
souhlas s kandidaturou. Pokud tento souhlas není doložen, žádala, aby daný 
kandidát nebyl zařazen do hlasování. Námitku žádala zapsat do zápisu.

16. Marie Kohoutová žádala o sdělení, zda byli kandidáti informováni o tom, že 
byli navrženi a zda byly předloženy souhlasy kandidátů do představenstva a 
kontrolní komise s kandidaturou.

17. Marie Kohoutová požadovala, že v případě, že není souhlas nepřítomných 
kandidát, aby se přerušilo projednávání tohoto bodu program do doby, než 
budou předloženy písemné souhlasy všech kandidátů , kteří nejsou osobně 
přítomni. Bez těchto souhlasů by další postup byl v rozporu s principy řádného 
a transparentního průběhu volby orgánů družstva.



18. Marie Kohoutová se dotazovala, zdali byli v tomto vyrozumněni kandidáti 
předem.

19. Poznámka hosta, Pavly Žitníkové:

Dne 5.5.2025 rozporoval právní zástupce Mgr. et Mgr. Vojtěch Zachar zaslání 
pozvánky delegátům v rozporu článku 66 odst. 10. Její dotaz zněl, proč v rámci 
objektivního posouzení nevyhodnotil toto Náhradní XXXVI. Shromáždění za 
neplatné. Toto shromáždění delegátů bylo svoláno 5 dní před konáním 
shromáždění, ke dni shromáždění nebyli delegáti informování a tím byl porušen
článek 67 odst. 10, článek 66 odst. 10. Vyslovila svůj názor, že právní zástupce 
nejedná v zájmu členů tohoto družstva a požádala o dodání do zápisu.

20. Marie Kohoutová se dotazovala proč kandiduje paní Soukenková a pan Rýc, 
když ve Stanovách je přímo napsané, dle čl. 62 odst. 2. Založili nové družstvo 
pro výstavbu bytových domů. Momentálně jsou členové dvou bytových 
družstev. Je to morální? Jak chce paní Soukenková stihnout vedení našeho 
družstva ―› momentálně nestíhá  (chybí vyúčtování) úřadovat. Pak se bude 
stavět na jižní Moravě a ve Studénce.

21. Marie Kohoutová požadavola informaci o situaci bytové výstavby ve 
Studénce. V roce 2022 jsme schválili 200 tisíc na studii, ale v hospodaření jsem 
to nenašla. Studie nám byla prezentována paní Soukenkovou v následujícím 
roce. Byly nějaké další investice?

V čase 17:29 byla ukončena rozprava k bodu 2) Schválení programu

Delegáti byli informování o formě hlasování, které probíhá   PRO:    PROTI:   
ZDRŽEL SE:

Předsedkyně navrhla: Schválit pořadí jednání dle programu

Pro bylo: 11

Proti bylo: 0

Zdrželo se: 2



Byl podán protinávrh:  NE

Pro bylo:

Proti bylo:

Zdrželo se : 

Program schůze XXXVI. Shromáždění delegátů Stavebního bytového družstva 
byl schválen.

Předsedkyně zahájila BOD 3) Volba orgánů schůze

 V ČASE: 17:30 Přítomno: 13

Na řídícího schůze navrhla sebe, Miladu Soukenkovou.

Pro bylo: 11

Proti bylo: 0

Zdrželo se: 2

Byl podán protinávrh:  NE

Pro bylo:

Proti bylo:

Zdrželo se: 



ŘÍDÍCÍM SCHŮZE se stal/stala 

PAN/PANÍ: Milada Soukenková 

Předsedkyně představenstva jmenovala zapisovatele schůze, pana Lukáše Rýce,
místopředsedu představenstva.

V čase 17:30 Přítomno: 13

Byla zahájena volba ověřovatelů zápisu.

 

Předsedkyně navrhla z pléna 

pan/paní: Ivan Topor

a paní: Jarmila Medvěďová

Pro bylo: 11

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Z pléna byl vznesen protinávrh:  NE

Ověřovatelé zápisu se stali:  

Ivan Topor, Jarmila Medvěďová



Předsedkyně zahájila BOD 4) ZŘÍZENÍ MANDÁTOVÉ KOMISE 

V ČASE:  17:32 Přítomno: 13 

Navrhla za představenstvo pana Pavla Hermana, jako předsedu mandátové 
komise.

Pro byli: 11 

Proti byli: 0 

Zdržel se: 4

A dva kandidáty z pléna:

Pan/paní: Florian Hudáček 

Pan/paní: Josef Marek

Pro byli: 11

Proti byli: 0

Zdržel se: 2

Z pléna byl vznesen protinávrh:  NE

Předsedkyně vyzvala předsedu mandátové komise pana Hermana, aby přednesl
zprávu o účasti delegátů na dnešním náhradním XXXVI. Shromáždění delegátů.



Zpráva mandátové komise je v příloze tohoto zápisu.

Mandátová komise v čase 17:35 za přítomnosti 13 delegátů konstatovala, že 
bylo náhradní XXXVI. Shromáždění delegátů Stavebního bytového družstva 
usnášení schopné.

Předsedkyně zahájila BOD 6) ZŘÍZENÍ NÁVRHOVÉ KOMISE:

V ČASE: 17.38 Přítomno bylo: 13 

Navrhla jako předsedkyni návrhové komise členku představenstva, paní Zdenku
Buchtovou

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Navrhla další členy návrhové komise

Pan/paní Blanka Kunátová

Pan/paní Václav Krutilek

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Byl podán z pléna protinávrh: NE



NÁVRHOVÁ KOMISE BYLA SCHVÁLENA VE SLOŽENÍ:

Blanka Kunátová, Václav Krutilek, Zdeňka Buchtová

Předsedkyně uvedla BOD 7) ZŘÍZENÍ VOLEBNÍ KOMISE:

V ČASE: 17.40 Přítomno bylo: 13 

Navrhla jako předsedu/předsedkyni volební komise 

Pavla Rašku

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Navrhla další členy volební komise

Pan/paní Milan Hoždora

Pan/paní Dana Boková

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Byl podán protinávrh: NE



VOLEBNÍ KOMISE BYLA SCHVÁLENA VE SLOŽENÍ:

Milan Hoždora, Dana Boková, Pavel Raška

Předsedkyně prohlásila, že složení orgánů schůze bylo schváleno a vyzvala je 
k zahájení činnosti.

V čase 17.43  za přítomnosti: 13 delegátů

Předsedkyně přešla k     bodu 8) Zpráva o činnosti představenstva za rok   
2024/2025

Informovala přítomné, že je se zprávou seznámí místopředseda  
představenstva, pan Lukáš Rýc, a požádala jej o přednesení. Zpráva o činnosti 
představenstva je přílohou tohoto zápisu.

Následně poděkovala panu Lukáši Rýci za přednesenou zprávu a zahájila 
rozpravu.

Rozprava byla ukončena v čase 17.47.

Předsedkyně navrhla schválit zprávu o činnosti představenstva za rok 
2024/2025.

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Byl podán z pléna protinávrh: NE

Předsedkyně informovala přítomné, že zpráva o činnosti představenstva za rok 
2024/2025 byla schválena.



V čase  17.48   za přítomnosti 13 delegátů předsedkyně přešla k bodu 9) Zpráva 
kontrolní komise o činnosti za rok 2024/2025

Předsedkyně informovala přítomné, že je se zprávou seznámí,  pan Pavel Raška,
a požádala ho o přednesení. Zpráva kontrolní komise je přílohou tohoto zápisu.

Následně předsedkyně poděkovala panu Pavlu Raškovi za přednesenou zprávu 
a zahájila rozpravu.

V čase 17.54 ukončila rozpravu ke zprávě kontrolní komise. Navrhla schválit 
zprávu kontrolní komise o činnosti za rok 2024/2025.

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Byl podán z pléna protinávrh: NE

Předsedkyně představenstva konstatovala, že zpráva o činnosti kontrolní 
komise za rok 2024/2025 byla schválena.

V čase 17.55 za přítomnosti 13 delegátů zahájila bod 10) ZPRÁVA O 
HOSPODAŘENÍ STŘEDISKA OSTATNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ ZA ROK 2024, 
SCHVÁLENÍ ZÁMĚRU STŘEDISKA OSTATNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ NA ROK 2025 
V     OBLASTI PROGRAMOVÉHO VYBAVENÍ  

Předala slovo paní Ing. Jarmile Orlitové, která přítomné seznámila 
s hospodařením střediska ostatního hospodářství za rok 2024. V příloze tohoto 
zápisu jsou hospodářské informace zpracované v číselném přehledu.

Předsedkyně poděkovala paní Orlitové za poskytnuté informace a zahájila 
rozpravu. 



V čase 18.25 za přítomnosti 13 delegátů ukončila rozpravu k bodu číslo 10). 
Navrhla schválit hospodaření za rok 2024.

Pro bylo: 12 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 1

Z pléna byl podán protinávrh: NE

Hospodaření střediska ostatního hospodářství za rok 2024 bylo schváleno.

Předsedkyně představila záměr střediska ostatního hospodářství na rok 2025 a 
to pořízení nového evidenčního systému INTEGRI G5I včetně účetnictví.

Zahájila rozpravu v čase 18.27 za přítomnosti 13 delegátů. Ukončila rozpravu 
v čase 18.40.

Předsedkyně navrhla schválit pořízení nového evidenčního systému INTEGRI 
G5I VČETNĚ ÚČETNICTVÍ.

Pro bylo: 11 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 2

Byl podán z pléna protinávrh: NE

Pořízení nového evidenčního systému INTEGRI G5I včetně účetnictví bylo 
schváleno.

Předsedkyně dále nastínila záměr na pořízení nového PC v předpokládaném 
nákladu 30 000 Kč a zahájila rozpravu v čase 18.41 za přítomnosti 13 delegátů.



V čase 18.42 ukončila rozpravu za přítomnosti 13 delegátů. 

Navrhla schválit pořízení nového PC.

Pro bylo: 12

Proti bylo: 0

Zdržel se: 1

Byl podán z pléna protinávrh: NE

Pořízení nového PC bylo schváleno.

Předsedkyně uvedla BOD 11) PŘEVOD ZISKU Z PRONÁJMŮ NEBYTOVÝCH 
PROSTOR STŘEDISKŮM BYTOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ ZA ROK 2023 A 2024 DO 
DLOUHODOBÉ ZÁLOHY NA OPRAVY A INVESTICE

Zahájila rozpravu v čase 18.43 za přítomnosti 13 delegátů.  V čase 18.48 
ukončila rozpravu za přítomnosti 13 delegátů.

Navrhla schválit převod zisků Z PRONÁJMŮ NEBYTOVÝCH PROSTOR 
STŘEDISKŮM BYTOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ ZA ROK 2023 A 2024 DO 
DLOUHODOBÉ ZÁLOHY NA OPRAVY A INVESTICE

Pro bylo: 13 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 0

Byl podán z pléna protinávrh: NE

Převod zisku z pronájmů nebytových prostor střediskům bytového hospodářství
za rok 2023 a 2024 byl schválen.



V čase 19.06 za přítomnosti 13 delegátů byl zahájen bod 12) VOLBA ČLENŮ A 
NÁHRADNÍKŮ PŘEDSTAVENSTVA DRUŽSTVA

Předsedkyně před volbou zahájila rozpravu v čase 19.07. V čase 20.20 
ukončila rozpravu za přítomnosti 13 delegátů a předala slovo volební komisi.

Zápis volební komise z volby představenstva je přílohou tohoto zápisu.

Do představenstva byli zvoleni:

Mária Švehlová

Marcela Tomková

Pavla Žitníková

Martin Grulich

Zdeňka Buchtová

Náhradními členy představenstva byli zvoleni:

1. Jiří Vítek

2. Dagmar Padrtová

V čase 20.21 za přítomnosti 13 delegátů byl zahájen bod 13) VOLBA ČLENŮ A 
NÁHRADNÍKŮ KONTROLNÍ KOMISE rozpravou.

V čase 20.28 byla ukončena rozprava a předáno slovo volební komisi.

Zápis volební komise z voleb kontrolní komise je přílohou tohoto zápisu.

Do kontrolní komise byli zvoleni:

Pavel Mikulec



Marie Kohoutová

Iveta Polášková

Náhradní členové kontrolní komise nebyli zvoleni.

Předsedkyně následně zahájila bod 14) Zpráva volební komise 

Informovala přítomné, že se zprávou je seznámí pan Pavel Raška a požádala jej 
o přednesení zprávy.

Poděkovala panu Pavlu Raškovi za přednesenou zprávu a následně zahájila 
rozpravu.  

V čase 20.48 za přítomnosti 13 delegátů ukončila rozpravu a navrhla schválit 
zprávu volební komise.

Pro bylo: 13 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 0

Byl vznesen z pléna protinávrh: NE

Zpráva volební komise byla schválena.

V čase 20.50 za přítomnosti 13 delegátů byla přednesena Zpráva návrhové 
komise, kterou přečetla paní Zdenka Buchtová.

Zpráva návrhové komise je přílohou tohoto zápisu.



Předsedkyně poděkovala paní Zdeňce Buchtové za přednesenou zprávu a 
zahájila rozpravu.

V čase 20.56 za přítomnosti 13 delegátů ukončila rozpravu ke zprávě návrhové 
komise a navrhla schválit zprávu návrhové komise.

Pro bylo: 13 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 0

Byl podán z pléna protinávrh: NE

Zpráva návrhové  komise byla schválena.

Za přítomnosti 13 delegátů by zahájen bod 16) Usnesení náhradního XXXVI. 
Shromáždění delegátů

Předsedkyně požádala paní Zdeňku Buchtovou o přečtení usnesení.

Dále pak navrhla schválit usnesení z náhradní XXXVI. Shromáždění delegátů 
Stavebního bytového družstva Venkov

Pro bylo: 13 

Proti bylo: 0

Zdržel se: 0



Usnesení náhradního XXXVI. Shromáždění delegátů Stavebního bytového 
družstva Venkov, konaného dnes 24. června 2025 v restauraci Máj na ulici 
Vančurova 703, Nový Jičín bylo schváleno hlasy 13 z počtu 13 přítomných 
delegátů.

Předsedkyně zahájila následně diskusi. 

Předsedkyně závěrem poděkovala všem přítomným za účast a pozornost a 
ukončila náhradní XXXVI. Shromáždění delegátů v čase 21.31 hodin.

V Novém Jičíně, dne 24. června 2025.

V Novém Jičíně, dne 24. června 2025

Zapsal: Lukáš Rýc, v.r.

Ověřil:

Jarmila Medvěďová, v.r. Topor Ivan, v.r.



VÝROČNÍ ZPRÁVA O ČINNOSTI PŘEDSTAVENSTVA A SPRÁVY

Stavebního bytového družstva Venkov, se sídlem v Šenově u Nového Jičína,
Dukelská 253

Za rok 2024/2025

Vážené delegátky a delegáti,

dovolte mi, abych Vás s pověřením představenstva družstva seznámil na 
dnešním náhradním XXXVI. Shromáždění delegátů s výroční zprávou o činnosti 
představenstva a správy družstva za rok 2024/2025.

Představensto se scházelo pravidelně každý měsíc.  

V roce 2024/2025 vzalo představenstvo na vědomí 41 převodů družstevních 
podílu. Projednalo 39 žádostí o udělení výjimky k podnájmu bytu. 
Představenstvo projednalo a schvalovalo mnoho žádostí o povolení úprav 
v bytech, které si nájemci hradí ze svých vlastních prostředků.

V současnosti zajišťuje družstvo ekonomickou správu 8 společenstvím vlastníků.

K stavebním opravám a investicím:

V roce 2024/2025 kromě běžných udržovacích oprav (např. kanalizací, bočních 
schodišť) byla provedena oprava vytlačené atiky ve Vlkovicích 77 a výměna 
trakčního výtahu Na Lani 266 v Novém Jičíně - Loučce. Nejvíce oprav nás čekalo 
po silných deštích 14.9.2024, kdy na 32 objektech jsme měli řadu událostí jak 
na společných částech domů, tak i u jednotlivých bytů. 

Nyní probíhají výměny vodoměrů a měřičů tepla včetně doplňování objektů 
sběrnicemi dat.

Děkuji za pozornost! Lukáš Rýc, místopředseda představenstva



ZPRÁVA NÁVRHOVÉ KOMISE z Náhradního XXXVI. Shromáždění delegátů
Stavebního bytového družstva Venkov

Z pověření členů zvolené návrhové komise Vás nyní budu informovat o návrhu 
usnesení z Náhraního XXXVI. Shromáždění delegátů Stavebního bytového 
družstva Venkov, se sídlem na adrese Dukelská 253, Šenov u Nového Jičína, 
konaného dne 24.6.2025

NÁVRH USNESENÍ:

SHROMÁŽDĚNÍ DELEGÁTŮ SCHVALUJE

1) PROGRAM JEDNÁNÍ SCHŮZE Náhradního XXXVI. SHROMÁŽDĚNÍ DELEGÁTŮ

2) ŘIDÍCÍHO SCHŮZE, OVĚŘOVATELE ZÁPISU, 

    p. Soukenková většinou hlasů 11, ověř. p. Topor 11 hlasů a p. Medvěďová 11 hlasů

3) MANDÁTOVOU KOMISI

    ve složení: předs. p. Herman většinou hlasů 11, členové mand.

4) ZPRÁVU MANDÁTOVÉ KOMISE

    17.35 která konstatovala, že náhradní S.D. je usnášení schopné a má právo přijímat usnesení

5) NÁVRHOVOU KOMISI 

     ve složení předs. Buchtová, člen p. Kunátová a p. Krutilek

6) VOLEBNÍ KOMISI

     ve složení p. Raška, p. Hoždora a p. Boková

7) ZPRÁVU O ČINNOSTI DRUŽSTVA ZA ROK 2024

    kterou přednesl p. Rýc, místopředseda představenstva

8) ZPRÁVU KONTROLNÍ KOMISE ZA ROK 2024

     kterou přednesl člen K.K. p. Raška



9) HOSPODAŘENÍ DRUŽSTVA ZA ROK 2024, se kterým seznámila Ing. Jarmila Orlitová

10) ZÁMĚR STŘEDISKA OSTATNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ NA ROK 2025 V OBLASTI PROGRAMOVÉHO 
VYBAVENÍ – pořídit účetní systém INTEGRI +  odpovídající HW

11) PŘEVOD ZISKU Z PRONÁJMU NEBYTOVÝCH PROSTOR LOKALITÁM DO DLOUHODOBÉ ZÁLOHY 
NA OPRAVY A INVESTICE

12) VOLBŮ ČLENŮ PŘEDSTAVENSTVA A VOLBU NÁHRADNÍKŮ ČLENŮ PŘEDSTAVENSTVA 

ve složení:

členové: p. Švehlová, p. Tomková, p. Žitníková, p. Grulich, p. Buchtová

náhradní členové: p. Vítek, p. Padrtová

13) VOLBU ČLENŮ KONTROLNÍ KOMISE A VOLBU NÁHRADNÍKŮ ČLENŮ KONTROLNÍ KOMISE 

ve složení:

p. Mikulec, p. Kohoutová, p. Polášková

14) ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE

15) USNESENÍ Z Náhradního XXXVI. SHROMÁŽDĚNÍ DELEGÁTŮ, viz body výše

NÁVRHOVÁ KOMISE:

JMÉNO A PŘÍJMENÍ: PODPIS:

Buchtová Zdeňka, v.r.

Kunátová Blanka, v.r.

Krutilek Václav, v.r.

V Novém Jičíně, dne 24. června 2025


